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La flexibilitat que hem tingut per poder adaptar els horaris a necessitats i la 

predisposició de totes les companyes a ajudar-nos. 

Més positius: el projecte, la comunicació amb l'educadora, els espais. M'agradaria 
que el servei de menjador fos més econòmic i amb més opcions (en el sentit de tenir 
millors preus i una manera més fàcil de gestionar-ho). 
El tracte familiar, l'acollida de les educadores cap als nostres fills, sempre pendents 
d'ells i dels pares. 
L'acollida i la proximitat mestres-infant-familia al llarg de l'escola bressol 
Proximitat. Respecte per l'infant. 
La qualitat humana de totes les educadores 
El tracta de les educadores amb l'infant, l'atenció rebuda de part de la directora i la 
resta d'educadores quan els familiars som a l'escoleta. El fet que vinguin a fer 
pràctiques alumnesde la universitat. Les instal-lacions adaptades als infants. El 
respecte que es te sobre la voluntat de l'infant alhora de dormir o menjar. 
Valoro positivament el tracte que tenen amb l'infant, la tranquilitat que em dóna 

l'educadora i la directora 

Ens agradaria que es recuperés el projecte de psicomotricitat, així com poder 

començar a flexibilitzar una mica les mesures de seguretat per tal de poder accedir a 

l'aula dels infants per compartir l'espai amb ells i la mestra. Segur que des 

d'Educació podrien trobar maneres de fer-ho (limitant nombre de pares, estant al 

pati, traient sabates... bé, segur que d'opcions n'hi ha moltes!). 

Jo canviaria el mobiliari, crear uns ambients m´ñes propers a casa (butaques, 

estores, taules de joc... Tot i la pandèmia, poder deixar l'infant a la porta de la classe 

i no a la porta del carrer. 

 

 

Molt ben acompanyats per part de l’escola 
Els hem viscut amb molta tranquil·litat i confiança. 
Tranquilitat però amb recança per no poder entrar a l'aula en els primers moments 

Amb el neguit normal de l'inici pel procés d'adaptació del petit i la preocupació 

específica dels temps que vivim en relació a la pandèmia. 

Aquest any és difícil de dir. Des del centre s'intenya facilitar que cada infant faci 

l'adaptació al seu ritme. 

Amb angoixa x les adaptacions al covid, i no poder fer l'adaptacio amb mes temps, 
però de seguida vaig veure que el petit s'adaptava la mar de bé. 



Tot i les limitacions i mesures en motiu de la covid-19, l inici va ser millor del que 
podria haver sigut. Ho vam viure positivament. 
Difícils ja que no s'ha pogut fer adaptació amb els infants 

Començar l'escola bressol sense poder acompanyar la familiarització a l'aula els 

primers dies, personalment es va fer dur. Les educadores ho van acompanyar bé. 

Una mica estressant amb la logistica dels nens dels horaris de les escoles. Però 

penso que va ser acertat que degut les circumstàncies es plantegesin horaris per 

l'adaptació. 

Amb neguit per no poder fer una transició/adaptació com vam poder fer amb el 

nostre primer fill, més pausada i sense separació física. El fet de no poder entrar a 

l'aula és un dels punts més destacables. Per la resta, valorem molt positivament 

l'esforç de les educadores per adaptar-se a la situació. 

 

Moltes gràcies per la feina que feu! 

El menú de menjador estaria bé que fos rotatiu, que les setmanes del trimestre 

variessin cada trimestre. Perquè sinó hi ha molts dies que no menja peix, perquè el 

peix s'ofereix majoritàriament el dilluns i dimecres. Si canvien les setmanes o dies al 

llarg dels trimestres és més equitatiu pels alumnes que només es queden a dinar uns 

dies concrets. 

Pel que fa a la compra de tiquets menjador, ens seria més facil comprar-los a 

l'escola. 

Hem viscut l'escola bressol en temps de covid. No tenim cap queixa 


